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Obec Skuhrov nad Bělou

Skuhrov nad Bělou čp. 84, 517 03 Skuhrov nad Bělou
tel.č.: 494 598 144 | e-mail: epodatelna@skuhrov.cz

Číslo jednací: OUSK 576/2023

Z Á P I S
zasedání číslo 6 Zastupitelstva obce Skuhrov nad Bělou

konané dne 27. 6. 2023 v Společenský dům ve Svinné od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: Štěpánka Forejtková, MUDr. Jiří Hlava
Neomluveni:
Předsedající: Milan Bárta
Zapisovatel*: Soňa Vlasáková
Ověřovatelé zápisu: Miloslav Pop, MVDr. Barbora Jičínská

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání, volba členů návrhové komise, ověřovatelů a určení zapisovatelky

Starosta přivítal  členy zastupitelstva a občany,  konstatoval,  že zasedání  je  usnášeníschopné nadpoloviční
většinou všech členů zastupitelstva podle § 92 odst.  3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích.

Zapisovatelkou byla určena: Soňa Vlasáková

Ověřovateli zápisu byli určeni: pan Miloslav Pop, paní MVDr. Barbora Jičínská

Omluveni: paní Štěpánka Forejtková a MUDr. Hlava Jiří

Starosta upozornil, že u zapisovatelky lze nahlédnout do zápisu z minulého zasedání, jinak je uložen na OÚ.

Návrh na členy komise pro přípravu usnesení z 6. zasedání ZO: Ing. Miroslav Bartoš, Ing. Pavel Rýznar,
Mgr. Oldřich Málek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou určuje členy návrhové komise ve složení Ing. Miroslav Bartoš,
Ing.  Pavel  Rýznar,  Mgr.  Oldřich  Málek  a  ověřovateli  zápisu  pana Miloslava  Popa a  MVDr.  Barboru
Jičínskou, zapisovatelkou paní Soňu Vlasákovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Schválení programu zasedání

Program přečetl starosta Milan Bárta a navrhl přidat do programu tento bod:

Bod č. 14) Schválení dohody obcí – Změna katastrální hranice mezi obcí Skuhrov a městem Solnice v rámci
komplexních pozemkových úprav Brocná.

Pan Petr Pišl navrhl přidat tento bod:
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Bod č. 15) Odsouhlasení cesty na osobní jednání ohledně odkupu pozemků od Hiragany do Chebu, delegování
zástupců na toto jednání

 Přivítání, volba členů návrhové komise, ověřovatelů a určení zapisovatelky1.
 Schválení p13rogramu zasedání2.
 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva obce3.
 Zpráva o činnosti rady obce – diskuze4.
Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – VS Císařská studánka5.
Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – DSO Mikroregion Bělá6.
Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – DSO Mikroregion Rychnovsko7.
Výsledek hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 20228.
Schválení účetní závěrky obce za rok 20229.
Vstup obce do Destinační skupiny Orlické hory a Podorlicko10.
Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška  č. 4/2019, o místním poplatku11.
za užívání veřejného prostranství
Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 8/2017, o zákazu konzumace12.
alkoholických nápojů na některých veřejných prostranstvích
Informace o činnosti výborů13.

Schválení  dohody obcí  –  Změna katastrální  hranice mezi  obcí  Skuhrov a městem Solnice v  rámci14.
komplexních pozemkových úprav Brocná

Odsouhlasení cesty na osobní jednání ohledně odkupu pozemků od Hiragany do Chebu, delegování15.
zástupců na toto jednání

Diskuze16.

 15. Usnesení a závěr jednání

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje program 6. zasedání Zastupitelstva obce Skuhrov nad
Bělou.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva obce

Pan starosta informoval zastupitele, že z minulého zastupitelstva nebyly uloženy žádné úkoly. Příloha č. 3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Skuhrov  nad  Bělou  bere  na  vědomí  kontrolu  usnesení  z  posledního  zasedání
zastupitelstva obce -  bez připomínek.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Zpráva o činnosti rady obce – diskuze

Pan starosta informoval zastupitele, že zápisy z jednání rady obce jim jsou na vědomí zasílány emailem. Otevřel
diskuzi.  Zpráva o činnosti Rady obce tvoří přílohu č. 4.

Pan Petr Pišl podal informaci o vyčíslené škodě shořelého klestí.

Starosta informoval o vykradení buňky v prostorách hradu, pachatelé dopadeni a informoval, že prozatím není
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žádný zájemce o provozování společenského centra.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce - – bez připomínek.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – VS Císařská studánka

Zastupitelé měli k dispozici k nahlédnutí Hospodaření a závěrečný účet Vodovodního svazu Císařská studánka
za rok 2022 včetně kontroly výsledku hospodaření za uplynulý rok. Dokumenty byly vyvěšeny na úřední desce
obce od 15.5.2023 do 16.6.2023. Nebyly vzneseny žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí hospodaření a závěrečný účet Vodovodního svazu
Císařská studánka za rok 2022 včetně kontroly výsledku hospodaření za uplynulý rok – bez výhrad.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – DSO Mikroregion Bělá

Zastupitelé měli k dispozici k nahlédnutí Hospodaření a závěrečný účet DSO Mikroregion Bělá za rok 2022
včetně  kontroly  výsledku hospodaření  za  uplynulý  rok.  Dokumenty  byly  vyvěšeny  na  úřední  desce  obce
od 30.5.2023 do 19.6.2023. Nebyly vzneseny žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí hospodaření a závěrečný účet DSO Mikroregion
Bělá za rok 2022 včetně kontroly výsledku hospodaření za uplynulý rok – bez výhrad.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Hospodaření a závěrečný účet za rok 2022 – DSO Mikroregion Rychnovsko

Zastupitelé měli k dispozici k nahlédnutí Hospodaření a závěrečný účet DSO Mikroregion Rychnovsko za rok
2022 včetně kontroly výsledku hospodaření za uplynulý rok. Dokumenty byly vyvěšeny na úřední desce obce
od 7.6.2023 do 28.6.2023. Nebyly vzneseny žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí hospodaření a závěrečný účet DSO Mikroregion
Rychnovsko za rok 2022 včetně kontroly výsledku hospodaření  za uplynulý rok – bez výhrad.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Výsledek hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 2022

Starosta  sdělil  přítomným,  že  audit   proběhl  dne15.3.2023.  Zastupitelé  měli  k  dispozici  k  nahlédnutí
Hospodaření a závěrečný účet Obce Skuhrov nad Bělou za rok 2022 včetně kontroly výsledku hospodaření
za uplynulý rok. Dokumenty byly vyvěšeny na úřední desce obce od 9.6.2023 do 27.6.2023. Dále zhodnotil
činnost pálenice – zisk 101.642,96 Kč. Starosta otevřel diskuzi. Bez připomínek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí výsledek hospodářské činnosti obce za rok 2022
(pálenice  101.642,96 Kč).

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje  uděluje souhlas s celoročním hospodařením obce a
schvaluje  závěrečný  účet  obce  Skuhrov  nad  Bělou  za  rok  2022  včetně  zprávy  auditora  o  výsledku
přezkoumání hospodaření obce za rok 2022, a to bez výhrad. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6Z/2023 bylo schváleno.

9. Schválení účetní závěrky obce za rok 2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Skuhrov  nad  Bělou  schvaluje  Účetní  závěrku  obce  zpracovanou  k  31.12.2022
za účetní období od 1.1.2022 do 31.12.2022.

 

Hlasování:                                    Pro:                           Proti:              0          Zdrželi se:   0

Bárta Milan                           ANO

Bartoš Miroslav, Ing.            ANO

Hradecký Milan                    ANO

Chocholouš Jaromír, Mgr.   ANO

Jakubec Zdeněk                   ANO

Jičínská Barbora, MVDr.      ANO

Kováříček Miloš                   ANO

Lemfeld Marek                    ANO

Málek Oldřich, Mgr.            ANO

Pišl Petr                               ANO

Pop Miloslav                       ANO

Rýznar Pavel, Ing.               ANO

Šabata Martin                     ANO

Usnesení bylo schváleno.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6Z/2023 bylo schváleno.
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10. Vstup obce do Destinační skupiny Orlické hory a Podorlicko

Starosta  informoval zastupitele, že máme zde jako jediní v blízkém okolí Informační centrum (IC) a myslí si, že
určitě  máme co nabídnout a že nyní máme i kvalifikovanou pracovnici vzdělanou v tomto oboru, sl. Annu
Hanušovou, a tak by byla škoda, abychom tuto příležitost nevyužívali a nezapojili se do spolupráce na této
úrovni. Otevřel diskuzi. Pan Miloslav Pop se dotazoval na pracovní poměr pracovnice IC. Pan Ing. Rýznar
se dotazoval jak společnost funguje, kde sídlí a co obnáší členství. Dotazy byly zodpovězeny. Dále starosta
informoval, že případný termín vstupu do společnosti by byl od 1.7.2023 a jako zástupce obce navrhl sl. Annu
Hanušovou. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje vstup obce do Destinační společnosti Orlické hory a
Podorlicko  od 1.7.2023 a jako zástupce za obec  sl. Annu Hanušovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/6Z/2023 bylo schváleno.

11. Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 4/2019, o místním poplatku
za užívání veřejného prostranství

Starosta informoval zastupitele, že na základě doporučení MVČR odbor veřejné správy dozoru a kontroly,
Pardubice – Hradec Králové, bylo nutné upravit uvedenou vyhlášku v souladu s platnou legislativou. Nové
znění  vyhlášky  bylo  všem  zastupitelům  zasláno  emailem  k  nahlédnutí  a  bylo  potvrzeno  a
odsouhlaseno ministerstvem. Účinnost OZV je od 3.7.2023. Starosta otevřel diskuzi. Bez připomínek. Příloha
č. 5

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění
 obecně závazná vyhláška č. 4/2019, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství s účinností
od 3.7.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/6Z/2023 bylo schváleno.

12. Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 8/2017, o zákazu
konzumace alkoholických nápojů na některých veřejných prostranstvích

 Starosta informoval zastupitele, že na základě doporučení  MVČR odbor veřejné správy dozoru a kontroly,
Pardubice – Hradec Králové, bylo nutné upravit  uvedenou vyhlášku v souladu s platnou legislativou. Nové
znění  vyhlášky  bylo  všem  zastupitelům  zasláno  emailem  k  nahlédnutí  a   bylo  potvrzeno  a
odsouhlaseno  ministerstvem. Účinnost OZV je od 3.7.2023.  Starosta otevřel diskuzi. Bez připomínek. Příloha
č. 6

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění  obecně
závazná  vyhláška  č.  8/2017,  o  zákazu  konzumace  alkoholických  nápojů  na  některých  veřejných
prostranstvích s účinností od 3.7.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/6Z/2023 bylo schváleno.
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13. Informace o činnosti výborů

Starosta předal slovo předsedům finančního a kontrolního výboru.

Slova se ujal pan Ing. Miroslav Bartoš a informoval zastupitele, že finanční výbor se sešel 1x, probíral realizace
akcí, čerpání dotačních titulů, kontroloval poklady, stav účtu, přípravu  fotovoltaiky, cesty sběrný dvůr, příjmy
obce – hlavně z daní. Dále měl slovo předseda kontrolního výboru pan Miloš Kováříček. Výbor se sešel 1x a
kontroloval výsledek pálenice, poplatky za odpady a psy – výše dluhu k 31.5.2023. Kontrolní výbor konstatoval,
že obecní technika a autobus je ve špatném stavu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí informace o činnosti výborů. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

14. Schválení dohody obcí – Změna katastrální hranice mezi obcí Skuhrov a městem Solnice v rámci
komplexních pozemkových úprav Brocná.

Starosta informoval zastupitele, že materiál k tomuto bodu jim byl zaslán emailem k prostudování. Otevřel
diskuzi. Bez připomínek. Příloha č.7

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje Dohodu obcí Skuhrov a Solnice § 26 zákona č. 128/2000
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a § 32 odst. 2 vyhlášky č. 357/2013 .

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/6Z/2023 bylo schváleno.

15. Odsouhlasení cesty na osobní jednání ohledně odkupu pozemků od Hiragany do Chebu,
delegování zástupců na toto jednání

Starosta informoval, že cílem jednání je získat písemné oficiální stanovisko k prodeji nemovitostí, aby se mohla
obec rozhodovat a jednat o případné koupi pozemků dál. Návrh zástupců na jednání je Milan Bárta, starosta a
Ing. Josef Ulrich. Otevřel diskuzi. Bez připomínek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje cestu na jednání do Chebu  za cílem získání podkladů
pro další jednání obce ohledně odkupu pozemků od Hiragany a určuje zástupce pro jednání pana Milana
Bártu a Ing. Josefa Ulricha.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/6Z/2023 bylo schváleno.

16. Diskuze

Starosta otevřel diskuzi.

p. Jakubec – poděkování jménem Prausova sboru za vstřícnost obce při konání koncertu v kostele ve Skuhrově
n.B.

p. Pišl – zajistit vhodný kontejner na sklo do sběrného dvoru, zvážit umístění kamery sběrného dvoru
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p. Šabata - umístění zrcadla při výjezdu ze sběrného dvoru, schváleno umístění na pozemek pí Kouřímové

p. Jakubec – zda je ještě  možnost získání kompostérů -  již není možné, lhůta běží od roku 2019 – udržitelnost 5
let

MVDr. Jičínská – oprava cesty k Emrom k Seči – je opraveno

p. Bartoš – špatný stav silnice na Lomy

Bc. Bukovský měl tyto dotazy.

Směr Deštné – skladování autovraků
Sečení louky obcí u Rygrů (Kouřím) – není obecní pozemek, proč se seče
Úspora energie – Březina – zkrátit interval svícení, u garáží 4x světlo na 50m, brána hřbitov – natřít
rezavé díly, systém napouštění vody na hřbitově, bezbariérový vstup na hřbitov, obecní zastupitelstvo
–  hlášení  rozhlas  +  SMS,  absence  starosty  na  jednání  s  hejtmanem  ohledně  cesty,  investiční  –
neinvestiční akce jmenované ve zpravodaji v jaké jsou fázi, zda se na nich pracuje – rozebráno položkově
dle zpravodaje
Prodej obecního dřeva – kde bylo zveřejněno, jak vznikal pořadník
Má obec zpracovanou energetickou koncepci?
Sběrné místo – podává se informace o množství odpadu z hlediska udržitelnosti
Měli předchozí nájemci SC uzavřené pojistné smlouvy
Zveřejňování zápisů z Rady veřejnosti
Lze schválit dodatky k vyhláškám, nemusí být schválena nová
Pracovní doba „pracovní čety“
OZ by mělo brát na vědomí rozpočtová opatření schválená v Radě
Poděkování O. Málkovi za účast školních dětí na běhu v Polsku a jeho osobní účast
Spolupráce Ing. Poláčka s obcí co se týče akcí na Hradě, možnosti dotačních titulů

Na všechny dotazy bylo zodpovězeno. 

17. Usnesení a závěr jednání

Závěrem byla zastupitelům přečtena panem Ing. Miroslavem Bartošem všechna usnesení z jednání – bez
připomínek.

Starosta konstatoval, že proti zápisu z minulého jednání zastupitelstva obce nebyly vzneseny připomínky členů
ZO, poděkoval členům ZO za spolupráci při přípravě a jednání ZO, občanům za účast a zasedání ukončil v 
20.15 hodin.

 

Příloha č. 1 Pozvánka na zasedání ZO

Příloha č. 2 Prezenční listina

Příloha č. 3 Kontrola usnesení ZO

Příloha č. 4 Zpráva o činnosti Rady obce

Příloha č. 5 Změna OZV č. 4/2019

Příloha č. 6 Změna OZV č. 8/2017

Příloha č. 7 Dohoda obcí
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Ověřovatelé: Miloslav Pop   ............................................................
 

MVDr. Barbora Jičínská   ............................................................
 
Starosta Milan Bárta   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 29. 6. 2023


